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Abstract (en)
[origin: WO9411767A1] The invention concerns a plug for fibre-optic plug-in connectors. Prior art connectors suffer from the disadvantage that it
is relatively easy for a fitter unintentionally to touch the ground end of the optical fibre (12) inside the pin (1) which carries the optical fibre. The
invention calls for a pin-retracting spring (6) to be fitted which, when the plug is not plugged in, draws the pin (1) back into a protected position.

Abstract (fr)
L'invention concerne une fiche pour fibres optiques, pour connecteurs enfichables situés entre des fibres optiques (12). Dans l'état antérieur de la
technique, les fiches présentaient l'inconvénient qu'un monteur risque par inadvertance d'être relativement aisément en contact avec l'extrémité
polie de la fibre optique (12), dans la broche (1) qui le guide. Selon l'invention, un ressort de retenue (6) est prévu et sert à rétracter la broche (1)
dans une position protégée, lorsque la fiche est en position de repos.
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